
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

 

13/2000. 

 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Készült a Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2000. október 18-án 

/szerda/ du. 14 órai kezdettel megtartott üléséről. 

 

 

Jelen vannak: 

 

Németh Zoltán, Felföldi László, Farkas Zoltán, Terbe Zoltán, Leány Benjamin, Dr. 

Miskéri János, Valentovics István, Csomor Lajos, Feró Sándor, Nigrényi László, 

Dósai Imre, Kiss Endre, Faludi Tamás, Dr. Szabó Lajos, Leiz Sándor, Tapolcai Pál 

képviselők , Kiss Károly polgármester /17 fő 89 %, három képviselő később érkezik/ 

 

Jelen vannak továbbá: 
 

Dr. Csávolszki László jegyző, Hajdúné Nyerges Mária aljegyző, Béres László, 

Baranyi Mihály, Törökné Gáspár Edit, Lakatos József csoportvezetők, 

 

 

Kiss Károly polgármester köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy 14 képviselő jelen 

van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontokra. Elmondja, hogy a 3. napirend e) pontja 

zárt ülés keretében kerüljön megtárgyalásra, mivel az önkormányzat üzleti érdekeit érinti. 

 

Kéri a képviselőket, akinek kérdése, észrevétele van, az tegye meg. 

 

Terbe Zoltán Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke elmondja: 

 

A bizottságunkat azaz érdek vezérelte, amikor az előterjesztést készítette, hogy látja az 

önkormányzat évről – évre egyre kevesebb összeget tud fajlagosan biztosítani a sport 

számára. Ezért próbáltunk olyan elképzelést kidolgozni, ami valami kiutat jelentene.  

 

A bizottsági ülés után többen megkerestek, és más alternatívát javasoltak, ezért kérem, 

most vegyük le a napirendről az előterjesztést, majd a későbbiek során térjünk vissza rá. 

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly polgármester szavazásra bocsátja a 

napirendi javaslatot a módosítással és a zárt ülés tartásával együtt. 

 

A Képviselő-testülete 14 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja a 

napirendi javaslatot, és a zárt ülés tartását. 
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N a p i r e n d 

 

 

 

1./ Közérdekű kérdések és bejelentések 

 

2./ …./2000. (….) Ktr-tervezet a pénzbeni és természetbeni ellátásokról szóló, valamint a 

személyes gondoskodás keretébe tartozó gyermekjóléti alapellátások igénybe vételének 

szabályairól szóló  3/1998. (II.1.) Ktr. módosításáról 

 

Előadó: Deményiné Gyöngyösi Judit csoportvezető 

 

3./ Építési Csoport előterjesztései 

 

Előadó: Béres László csoportvezető 

 

a) Belvízvédekezési munkák folytatása 

b) Cigány Kisebbségi Önkormányzat kérelme 

c) Városgazdálkodási Intézménynél új irodahelyiség kialakítása 

d) Belső-Kígyósi kultúrház burkolat felújítása 

e) Szondi utcai lakók vízvezetéképítési kérelme 

f) Útbaigazító táblák elhelyezése 

g) Információs táblák elhelyezése 

h) Beke Béla kérelme terület bérleti szerződésének meghosszabbítására 

i) A Felgyő község területén megvalósításra tervezett Térségi kommunális 

szilárdhulladék kezelő központ igénybevétele 

 

4./ Ügyrendi Bizottság előterjesztései 

a) Közmeghallgatás időpontjára javaslat tétel 

b) Mentő Alapítvány Felügyelő Bizottságának kiegészítésére javaslat 

c) Ügyrendi Bizottság kiegészítése 

 

Előadó: Dr. Szabó Lajos bizottsági elnök 

 

5./ Költségvetési Bizottság előterjesztései 

 

Előadó: Csomor Lajos bizottsági elnök 

 

6./ …./2000. (….) Ktr-tervezet az Önkormányzat 2000. évi költségvetését megállapító 

1/2000. (II.10.) Ktr. módosításáról 

 

Előadó: Kiss Károly polgármester 

 

 

7./ Önkormányzat 2001. évi költségvetésének előkészítéséről 

 

Előadó: Dr. Csávolszki László jegyző 
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N a p i r e n d  e l ő t t 

 

Kiss Károly polgármester beszámol a két ülés között történtekről: 

 

Két héttel ezelőtt idegenforgalmi megbeszélést tartottunk, abból a meggondolásból, 

hogy erősíteni kellene a Kiskunmajsa – Bugac, illetve Ópusztaszer együttműködését. 

Erre egy regionális összejövetel szerveződött Kiskunmajsán, mely rendkívül 

eredményes volt. A Turizmus című újság már a múlt héten leközölte ezt az eseményt, a 

következő számában a kisvasút további sorsával foglalkozik. 

 

Az elmúlt héten Szili Katalin a Parlament alelnöke volt a vendégünk, a város életével 

kapcsolatos megbeszélést folytattunk. 

 

Az Európa Nap rendezvényre került sor Kiskunmajsán, amit az elmúlt időszak 

legsikeresebbikének tartottak,  ez esetleg jópontot jelent a városnak. 

 

Tárgyalásokat folytattam a Kuvert cég tulajdonosával, mintegy 30-40 fős bővítést kíván 

eszközölni Kiskunmajsán, a jelenlegi telephelynél, vagy felajánlottuk a lehetőséget a 

leendő ipari parknál, zöldmezős beruházással. Amennyiben megfelelő hely 

rendelkezésre áll, az ő általa gyártott nyomtatványok központjává Kiskunmajsát kívánja 

tenni, és innen látná el raktárról az egész országot. 

 

Hosszú idő után lépéseket tudtunk tenni a körzeti szemétlerakó ügyében, amire 

részletesen kiterjed az egyik napirendi pontunk.  

 

Az Önkormányzatok 10 éves évfordulója kapcsán Jegyző úrral Balatonnál 3 napos 

rendezvényen vettünk részt. 

 

Tegnap voltam a Máltai Szeretet Szolgálatnál és felhívást küldtek hozzánk, hogy 5 

családnak befogadnák a pályázatát a belvízokozta károk megsegítésére. 

 

 

Feró Sándor alpolgármester a következőket ismerteti: 

 

A nyár végén az Idősek Klubjának 25. éves évfordulójára voltam hivatalos, ahol látszott 

az ápolók és az idősek jó kapcsolata. Megígértem nekik, javasolom az 

önkormányzatnak, kísérje figyelemmel az Ő munkájukat, és segítse anyagi gondjaikat. 

 

 

Dósai Imre alpolgármester a következőket mondja el: 

 

A héten megtörtént a Liliom és a Hunyadi utcákban az utak műszaki átadása. Ennek 

keretében a Tabán köz egyrésze kikövezésre került, illetve a Szélső utca helyreállítása is 

elkezdődött. 

 

Továbbá a csengelei út megépítéséhez megkapjuk az uniós támogatást, ennek 

kivitelezése a jövő évben megkezdődhet. 
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Kiss Károly polgármester megköszöni az alpolgármestereknek a beszámolót. 

 

 

Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Kiss Károly polgármester 

 

/Írásos előterjesztés mellékelve. / 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

 

Dr. Csávolszki László jegyző ismerteti: 

 

A 264/2000. számú határozattal kapcsolatosan, annak néztünk utána, hogy a 

30.030.000,- Ft-os gázközmű érték – amiről az elmúlt testületi ülésen szó volt – 

kiszámítása jó-e. Úgy tűnik hibamentesen, korrekten végezte el a két szervezet a 

számítási feladatot. Az hogy mi kisebb összeghez jutunk, mint a hasonló nagyságrendű 

települések, annak tudható be, hogy a gázközmű vagyont, a vagyonérték alapján 

osztották szét. Sajnos a vagyonunk jelentős mértékben amortizálódott, itt nem nulla 

százalékon tartják nyilván, hanem 10 százalékos értékben. A másik, hogy Kiskunmajsán 

nem nagy telkek vannak, így 56 km hosszú a gázvezeték, tőlünk kisebb településeken 

lényegesen hosszabb.  

 

A megyében az 50 millió forint alatti járandóságok kiosztását megkezdték, három 

településen kerül erre sor. A mi vagyonrészünket Dr. Torgyán József miniszter úr fogja 

átadni.  

 

/Felföldi László képviselő megérkezett. / 

 

Faludi Tamás képviselő mondja: 

 

A 142/2000. számú határozattal kapcsolatosan kérdezem, hogy most hol tart az 

önkormányzat? 

 

Dr. Csávolszki László jegyző a következőket ismerteti: 

 

Ehhez a határozathoz csatolva van a jogi vélemény, aminek az a lényege, hogy nem 

látja reményteljesnek a perlési szándékunkat Dr. Hegyes Edina ügyvéd. Ennek kapcsán 

a Polgármester úr felhatalmazásával élve, a megyei Főkapitány úrnak is megismertem a 

véleményét. Aki kifejezetten ragaszkodik ahhoz – amennyiben az önkormányzat 

tekintettel tud lenni a kérésére – hogy ne perelje az önkormányzat a főkapitányságot. 

Elmondja a Főkapitány úr, hogy ők akkor sem voltak velünk kapcsolatban, amikor ezek 

a megállapodások létrejöttek. 
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Amit figyelembe kell vennünk, hogy az egyik értékes vagyontárgy a személygépkocsi 

totálkáros lett. A biztosító által fizetett kártérítés a lízingcégé lett. A másik két 

nevesíthető vagyon a számítógéppark és a fámalézer, úgy tűnik a rendőrségnél 

működnek. A számítógépek belátható időn belül korszerűtlenné válnak, igazi értéket 

nem fognak képviselni. 

 

Mivel késve érkezett meg Dr. Hegyes Edina ügyvéd állásfoglalása, és a Főkapitány úr 

levele, ezért javasolom most ne hozzon érdemi döntést a testület, hanem kerüljön vissza 

az illetékes bizottsághoz. 

 

Leiz Sándor képviselő mondja: 

 

Azt el kell mondanunk, hogy 2,6 millió forintról van szó. A következő évi költségvetés 

tárgyalásakor az önkormányzat gondolkodjon el azon, hogy a rendőrséget hogyan 

kívánja támogatni. Úgy érzem az alapítvány félre vezette az önkormányzatot, mivel a 

támogatás összege nem a megjelölt célra került felhasználásra.  

 

Kérdezem a 2 millió forintot célirányosan utalta-e át az önkormányzat, a szerződésben 

ez lett-e rögzítve? Helyi szinten ki a felelős a 2,6 millió forint veszteségért? 

 

Kiss Károly polgármester hozzáfűzi: 

 

Azért is jó ha visszakerül a bizottsághoz, mivel ott van arra mód, hogy a szerződés 

megtekintésre kerüljön. 

 

Dósai Imre alpolgármester elmondja: 

 

Egyetértek Leiz képviselő úr felháborodásával. Nem a rendőrségről szól ez a történet, 

hanem egy kapitányság vezetője olyan szerződést írt alá, amihez nem volt joga.  

 

A képviselő-testület azért nem fogadta el a Vagyonvédelmi Alapítvány beszámolóját, 

mivel nem a célnak megfelelően használták fel a támogatási összeget. Én is javasolom, 

kerüljön vissza a bizottság elé ez a probléma.  

 

Farkas Zoltán képviselő megjegyzi: 

 

Kérdezem, mit tud tenni a bizottság, mivel ez alapvetően jogi kérdés, ezt a város 

jogászainak kellene követni. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző a következőket mondja el: 

 

Attól függetlenül, hogy kérte a Főkapitány úr, ne kerüljön perre sor, az 

önkormányzatnak jogában áll bírósághoz  fordulnia. Az a kérdés célszerű-e, jutunk-e 

valamire, esetleg előnyösebb pozícióba kerülünk per által, mint pernélkül. Ezt kellene a 

bizottság szintjén megfontolni, átgondolni és a testület elé hozni a javaslatot, melynek 

része lehet, hogyan viszonyuljunk a jövő költségvetési évben a rendőrséghez, vagy a 

Vagyonvédelmi Alapítványhoz. Úgy érzem a Vagyonvédelmi Alapítvány esetében 

határozat nélkül is elég egységes volt a testület álláspontja. 
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A bizottsági ülésen lehetőség van arra, hogy az előnyöket és a hátrányokat figyelembe 

vegyék. 

 

Kiss Károly polgármester elmondja: 

 

Javasolom, hogy a Vagyonvédelmi Alapítvánnyal kötött megállapodás felülvizsgálatra 

kerüljön vissza a Pénzügyi Bizottsághoz, és a következő testületi ülésre tegyenek 

előterjesztést. 

 

Kérem a képviselőket, aki egyetért az elhangzott javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Vagyonvédelmi 

Alapítvánnyal kötött megállapodás felülvizsgálatáról szóló javaslatot 15 szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

268/2000. sz. határozat 

 

A Vagyonvédelmi Alapítvánnyal  

kötött megállapodás felülvizsgálata 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza 

Pénzügyi Bizottságot, hogy a 142/2000. számú lejárt határidejű határozatra 

adott válasz kapcsán alakítsa ki állásfoglalását, és tegyen előterjesztést a 

soron következő ülésre. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. november 30. 

 

 

 

Dósai Imre alpolgármester mondja: 

 

A 194/2000. számú határozattal kapcsolatosan tájékoztatni kívánom a képviselő-

testületet, hogy szerencsés volt a testület ezen döntése, mivel felgyorsultak az OMSZ-

szal az egyeztetések, elkészült egy vázlatos költségvetés, továbbá elküldték az ügyelet 

működésének szerződéses feltételeit. Az OMSZ és az Egészségügyi Minisztérium 

képviselői október 30-án találkoznak a városunkban, a részletes teendőket, 

ütemezéseket is rögzíteni kívánják.  

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan több kérdés, hozzászólás nincs Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót 15 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 

 

 

269/2000. sz. határozat 

 

Beszámoló a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

 

        H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az alábbi 

lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést: 

 

- 142/2000. sz. határozat 

Kiskunmajsa Város Önkormányzata és a Vagyonvédelmi Alapítvány között 

létrejött megállapodás felülvizsgálata 

- 147/2000. sz. határozat 

Laktanyában lévő ingatlanok értékesítése 

- 157/2000. sz. határozat 

Felső-temető előtti terület hasznosítása 

- 158/2000. sz. határozat 

Nagy Lajos utca 16. számú ingatlannál telek kiegészítés 

- 181/2000. sz. határozat 

BIO-HEM Kft. kérelme laktanyában lévő ingatlan megvásárlására 

- 186/2000. sz. határozat 

Majsa Napok alkalmával átadásra kerülő kitüntetések 

- 194/2000. sz. határozat 

Mentőállomás és központi orvosi ügyelet létesítése 

- 197/2000. sz. határozat 

Millenniumi zászló átvételére zászlóanya felkérése 

- 198/2000. sz. határozat 

Dózsa György Gimnázium, Idegenforgalmi Szakközépiskola és Kollégium 

szolgálati lakásigénye 

- 199-231/2000. sz. határozat 

Belvízkárok támogatása 

- 232/2000. sz. határozat 

Volt laktanya hasznosítása 

- 234/2000. sz. határozat 

FM-hez pályázat benyújtása 

- 235/2000. sz. határozat 

Kiskunmajsa és Térsége Területfejlesztési Önkormányzati Társulás 

létrehozására és működtetésére megállapodás megkötése, alapító okirat 

elfogadása 

- 238/2000. sz. határozat 

Kistérségi Megbízott részére irodahelyiség biztosítása 

- 239-242/2000. sz. határozat 

Belvízkárok támogatása 
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- 253/2000. sz. határozat 

Jelentés a 2000. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról 

- 255/2000. (1.,3. pont) határozatok 

Család- és Intézményeket segítő Csoport előterjesztései 

- 263/2000. sz. határozat 

Majsa Mentő Alapítvány működése 

- 264/2000. sz. határozat 

Gázközmű vagyonnal kapcsolatos tájékoztatás 

 

 

/Valentovics István képviselő megérkezett. / 

 

 

1./ N a p i r e n d 

 

Közérdekű kérdések és bejelentések 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy tegyék meg észrevételeiket. 

 

Terbe Zoltán képviselő mondja: 

 

Már feltettem hasonló jellegű kérdést, amikor a gázszolgáltató felbontotta a vízmű előtti 

utcát. Most megint fel van szedve az aszfalt a Béke tér bejáratánál, illetve a Móra 

Ferenc utcánál, ami nagyon balesetveszélyes. Kérdezem, mikor javítják meg az utakat, 

milyen intézkedéseket tettünk, hogy mielőbb elvégzésre kerüljenek a munkák. 

 

Béres László csoportvezető válaszában elmondja: 

 

A Dégáz három hétre kérte az engedélyt az út felbontására, műszaki hibák miatt. Még 

nem találták meg a problémát, a héten fog eldőlni, hogy újból feltárják vagy 

visszabetonozzák. 

 

Terbe Zoltán képviselő megjegyzi: 

 

Nagyon fontosnak tartom, hogy a Dégáz ezeket a szükséges karbantartásokat elvégezze, 

de úgy kellene csinálni, közben ne veszélyeztesse a közlekedést. 

 

Farkas Zoltán képviselő javasolja: 

 

Ahol korábban felszedték az utakat, azokat is ellenőrizni kellene, például a Béke tér és a 

Móra Ferenc utca közötti részt is. 

 

Kiss Károly polgármester kéri: 

 

Most amikor átadásra kerülnek a munkák, a korábban végzetteket is ellenőrizzék le. 
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Csomor Lajos képviselő mondja: 

 

A szeméthelyzet újra kritikussá válik a területen. Az ötfai részen bizonyos 

szemétlerakók megszűntek, viszont három területen gondok jelentkeznek, az egyik a 

szegedi út mentén, a másik a leendő ipari park területén szinte megnyílt a második 

szeméttelep, illetve a kiserdőben. Ezeknek a felszámolásához kérnék segítséget az 

illetékesektől. 

 

Dósai Imre alpolgármester következőket mondja: 

 

Az önkormányzatnak vannak érvényes rendeletei, mindkét téma kezelésére. Javasolom 

hívjuk fel a Műszaki csoport figyelmét arra, hogy a rendelet teljes szigorával lépjenek 

fel, ezekkel a vállalkozókkal szemben.  

 

Az elmúlt évben is hiába voltunk engedékenyek a Dégázzal, a háromszor  

meghosszabbított határidőt is túllépte a visszatemetéssel, és nem beszélve annak 

minőségéről. A szemétkezelés is rendeletben szabályozott, az ellenőrzés hiányzik. Egy 

közterületfelügyelő nehezen bírja ellátni ezen feladatot. Fontos lenne a második 

közterületfelügyelő beállítása, a hatékonyabb munka érdekében. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző elmondja: 

 

A különböző helyeken történő szemétlerakásokhoz kívánok hozzászólni. Mindannyian 

ismerjük, hogy sok ember rakja le a szemetét olyan helyen ahol nem szabad, ezt 2 – 3 

közterületfelügyelő nem képes ellenőrizni, felszámolni. A gyerekeken keresztül kellene 

megismertetni hogyan tesszük tönkre az országot, azt a környezetet, amiben élünk. Az 

iskolákat kellene megkérni arra, hogy osztályfőnöki vagy egyéb óra keretében értessék 

meg a diákokkal, mi lenne a helyes magatartás. Annyi közterületfelügyelőt nem tudunk 

kiállítani, akik meg tudják oldani ezt a problémát. 

 

Leiz Sándor képviselő ismerteti: 

 

Az első ciklusban már szóvá tettem, hogy sok ,,Tehergépjárművel behajtani tilos” tábla 

került kihelyezésre. Ez a kisváros tele van olyan járművekkel, melyeket mezőgazdasági 

célra használnak, és ezeket kitiltják az utcákból. A most átadásra kerülő utcákban is 

három ilyen tábla van kitéve. Egy másik változata ezeknek a tábláknak, amely alá 

súlykorlátozást is írnak, ilyenekre lenne célszerű kicserélni a meglévőket. 

 

Több olyan utca van a városban, ahol 400 – 500 méter hosszan sötét van esténként, 

ebben valamit lépnünk kellene. 

 

Kiss Károly polgármester tájékoztatásul közli: 

 

Hamarosan a Démász vezérigazgatója Kiskunmajsára fog látogatni, körzeti probléma 

megbeszélésre, ismertetni fogom neki a panaszokat. 
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Dósai Imre alpolgármester közli: 

 

Az út műszaki átadása alkalmával is felmerült – jegyzőkönyvbe lett véve – hogy az 

említett tábla minden gépjárművet kitilt, ezért ki fogják egészíteni súlykorlátozó 

táblákkal.  

 

Tapolcai Pál képviselő megjegyzi: 

 

Véleményem szerint azok szemetelnek, akik nem rendelkeznek szemeteskukákkal. Be 

kellene vezetni a szemétszállítási díj kötelező fizetését.  

 

Kiss Károly polgármester hozzáfűzi: 

 

Érdemes lenne elgondolkodni a kommunális adó bevezetésén. 

 

Farkas Zoltán képviselő elmondja: 

 

Az iskolákban, óvodákban a pedagógusok, óvónők foglalkoznak ezzel a kérdéssel, de 

mit ér, ha közben a gyermek azt látja, hogy a felnőttek szemetelnek. Jónak tartanám a 

kötelező szemétürítést. Ahol viszont lehet, büntetni kell szigorúan. 

 

A világítással kapcsolatosan, már többmint féléve figyelem a körzetben, nem változott a 

helyzet. Ne a Démász vezérigazgatója jöjjön Kiskunmajsára, hanem a munkások, és 

számolják fel a hiányosságokat. Amennyiben erre nem kerül sor, esetleg ne fizessük ki a 

számlát. 

 

Leány Benjamin képviselő mondja: 

 

Volt már arról szó, hogy a régi világítótestek ki lesznek cserélve energiatakarékosokká. 

Kérdezem, jelenleg hol tartunk? 

 

Kiss Endre képviselő következőket mondja: 

 

Visszatérnék a táblák kihelyezéséhez, én feleslegesnek tartom ,,Tehergépjárművel 

behajtani tilos”, továbbá a súlykorlátozásos táblák kihelyezését, mivel úgy sem tartják 

be. Az utóbbi időben készült utak olyan jó minőségűek, hogy a nehéz teherforgalmat 

elbírják. Attól, hogy naponta egy – két teherautó vagy kamion elmegy az úton, még nem 

megy tönkre. 

 

Javasolom, ne pótlásra, hanem összeszedésre kerüljenek a táblák, mivel ezeknek nincs 

semmi értelmük. 

 

Kiss Károly polgármester ismerteti: 

 

Megkeresett Lommatzsch város Önkormányzata és felajánlott Kiskunmajsa város 

Önkormányzatának egy Mercedes Benz terepjárót, 20.000 márka értékben. 

 

Kérem a képviselő-testületet, amennyiben ezen ajándék átvételével egyetért, 

kézfeltartással szavazzon. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Lommatzsch város 

Önkormányzatának ajándékáról szóló előterjesztést  16 szavazattal – ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül – elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

 

270/2000. sz. határozat 

 

Lommatzsch testvérváros 

Mercedes Benz terepjáró 

ajándékozásáról 

 

        H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja  

Lommatzsch testvérvárosi ajándékaként érkező Mercedes Benz terepjáró – 9 

üléses – személyautót, és azt az önkormányzat céljaival összhangban kívánja 

üzemeltetni.  

 

A szükséges intézkedések megtételével Kiss Károly polgármestert bízza meg. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. december 30. 

 

 

2./ N a p i r e n d 

 

…./2000. (….) Ktr-tervezet a pénzbeni és természetbeni ellátásokról szóló, 

valamint a személyes gondoskodás keretébe tartozó gyermekjóléti alapellátások 

igénybe vételének szabályairól szóló 3/1998. (II.1.) Ktr. módosításáról 

 

Előadó: Deményiné Gyöngyösi Judit csoportvezető 

 

/Írásos előterjesztés mellékelve. / 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

Csomor Lajos Költségvetési Bizottság elnöke elmondja: 

 

A bizottságuk is egyetért a térítési díj módosításával, október 1-től. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző tájékoztatásul elmondja: 

 

A rendelet alkotás kapcsán ismerjük, hogy nem lehet visszamenőleges hatállyal 

rendeletet alkotni, egy kivétel van, amikor az önkormányzat kedvezményt kíván 

bevezetni.  
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Mivel több kérdés, hozzászólás nincs,  Kiss Károly polgármester kéri a képviselőket, 

aki egyetért a rendelet módosításával, melynek bevezetési határideje november l., 

kézfeltartással szavazzon. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a pénzbeni és természetbeni 

ellátásokról szóló, valamint a személyes gondoskodás keretébe tartozó gyermekjóléti 

alapellátások igénybe vételének szabályairól szóló rendelet módosítását 15 szavazattal – 1 

ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – elfogadja, és megalkotja alábbi rendeletét. 

 

 

 

KISKUNMAJSA VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 

 

27/2000. (….) Ktr. 

 

a pénzbeni és természetbeni ellátásokról, valamint a személyes gondoskodás keretébe 

tartozó gyermekjóléti alapellátások igénybevételének szabályairól szóló 3/1998. (II.1.) Ktr. 

módosításáról 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról 

szóló 1990. évi LXV. tv. 16. §-a (1) bekezdésében kapott felhatalmazás, valamint a 

gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló módosított 1997. évi XXXI. tv. 

148. §-ában foglaltak alapján az alábbi rendeletet alkotja: 

 

1. § 

 

A térítési díj mértéke a személyi térítési díj megállapításának szabályai 

 

A rendelet 14. §-a (1) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

(1) Az intézményi térítési díj mértéke: 

- bölcsőde 156,- Ft 

- óvodádban (3 étkezés) 197,- Ft 

- általános iskolában (3 étkezés) 246,- Ft 

- általános iskolában (menza) 148,- Ft 

- gimnáziumban (menza) 158,- Ft 

- kollégiumban (5 étkezés) 390,- Ft 

 

A rendelet (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

(3) A személyi térítési díj új összegének megfizetését az intézményvezető a 

felülvizsgálatot követően 2000. november hó 1. napjától rendeli el. 
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2. §. 

 

 

Záró rendelkezések 

 

E rendelet a kihirdetés napján lép hatályba, kihirdetéséről a  Jegyző gondoskodik, ezzel 

egyidejűleg a módosított 3/1998. (II.1.) Ktr. 14. §. (1), (3) bekezdése hatályát veszti. 

 

 

 

3./ N a p i r e n d 

 

Építési Csoport előterjesztései 

 

Előadó: Béres László csoportvezető 

 

/Írásos előterjesztés mellékelve. / 

 

 

a) Belvízvédekezési munkák folytatása 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

Leiz Sándor képviselő mondja: 

 

A határozati javaslatban látok egy olyan megfogalmazást, ami számomra nem 

világos ,,műszaki indokoltság alapján” kérdezem, ez mit jelent? 

 

Béres László csoportvezető válaszában ismerteti: 

 

Több 10 millió forintot lehetne belvízvédekezésre, vízelvezetésre fordítani, de csak a 

legszükségesebb munkák kerülnek elvégzésre, az előterjesztésben meghatározott 

összeg erejéig. 

 

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly polgármester szavazásra 

bocsátja a határozati javaslatot. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a belvízvédekezési munkák 

folytatásáról szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és a következő határozatot hozza. 
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271/2000. sz. határozat 

Belvízvédekezési munkák folytatása 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi az 

ez évi költségvetési előirányzatból meglévő  2.629.000,- Ft összeg erejéig a 

belvízvédekezési munkák folytatását, műszaki indokoltság alapján. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. december 31. 

 

 

b) Cigány Kisebbségi Önkormányzat kérelme 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

Csomor Lajos Költségvetési Bizottság elnöke a következőket mondja el: 

 

A bizottságunk is megtárgyalta a Cigány Kisebbségi Önkormányzat kérelmét és a 

következő javaslatot teszi.  

 

A önkormányzat előlegezze meg az Országos Cigány Önkormányzat értesítése 

alapján elnyert 4 millió forintot a Cigány Kisebbségi Önkormányzat részére, a Fő u. 

130. szám alatt lévő irodaház felújítási munkáinak zavartalan folytatásához. 

 

Továbbá ezen épület önkormányzati tulajdoni részarányát 22/118-adot 

térítésmentesen engedje át, azzal a feltétellel, hogy a Cigány Kisebbségi 

Önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy 2000. november 30-ig használható 

állapotba hozza az irodaépületet. Ezzel egyidőben a részére ideiglenesen biztosított 

irodahelyiséget visszaadja az Önkormányzat részére. 

 

Kiss Endre képviselő elmondja: 

 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésén még nem volt ismert, hogy 

a kisebbségi önkormányzat pályázat útján 4 millió forintot nyert, ezért nem egyezik 

meg a két bizottság állásfoglalása. 

 

Nigrényi László képviselő tájékoztatásul elmondja: 

 

Kolompár Orbán a kisebbségi önkormányzat elnöke a Költségvetési bizottság ülésén 

azt nyilatkozta, hogy el tudja fogadni az előterjesztésben ismertetett feltételeket, és 

november 30-val kiköltöznek az irodahelyiségből. 
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Tapolcai Pál képviselő hozzáfűzi: 

 

Amennyiben az időjárás kegyes lesz hozzánk, tetőalá hozzuk az épületet, és 

visszaköltözik az iroda. Köszönöm a települési önkormányzatnak, hogy ezt a 4 millió 

forintot meg kívánja előlegezni. 

 

Kiss Károly polgármester elmondja: 

 

Két variáció lehetséges, amennyiben nem készül el az irodaépület: egyik, megállapít 

az önkormányzat november 30-a után egy bérleti díjat az irodahelyiség után, a másik, 

hogy mindenféleképpen költözzön ki a Cigány Kisebbségi Önkormányzat a jelenlegi 

irodahelyiségből. 

 

Valentovics István képviselő megjegyzi: 

 

Felesleges olyanról dönteni, ami nem kivitelezhető. 

 

Tapolcai Pál képviselő hozzáfűzi: 

 

Nem lenne szerencsés kimondani azt, hogy a kisebbségi önkormányzat menjen ki a 

jelenlegi helyéről. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző javasolja: 

 

Amennyiben nem tud kiköltözni a kisebbségi önkormányzat, abban az esetben itt a 

központban az önkormányzat által bérbeadott helyiségeknek az átlagbérét fizesse. 

Ezzel érdekelté lenne téve, hogy minél hamarább átadja a jelenlegi irodahelyiséget. 

 

Faludi Tamás képviselő mondja: 

 

Véleményem szerint hozza meg az önkormányzat azon döntését, november 30-ig 

használhatja az irodahelyiséget a kisebbségi önkormányzat. Amennyiben tovább 

maradnak két héttel, akkor sem történik semmi, nem javasolom a bérleti díj 

kiszabását. Azt mindenki tudja, hogy építkezés során sok probléma közbe jöhet. 

Arról kellene inkább beszélnünk, hogy mikor kapja vissza az önkormányzat a 4 

millió forintot. 

 

Dósai Imre alpolgármester válaszában elmondja: 

 

Az eddigi gyakorlat szerint a tárgyi évben megkapta a települési önkormányzat a 

pályázaton nyert összeget, tehát nem a Cigány Kisebbségi Önkormányzathoz kerül 

átutalásra a pénz.  

 

Terbe Zoltán képviselő megállapítja: 

 

A kisebbségi önkormányzatnak megszabhatjuk a bérleti díjat, de úgy sem tudják 

kifizetni, mivel az ő bevételük az államtól és a városi önkormányzattól kapott 

támogatás függvénye. 
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Feró Sándor alpolgármester közli: 

 

Az előterjesztés bizonyos részét nem lehet nyilvános ülésen tárgyalni, mivel az 

önkormányzat gazdasági érdekét érinti. 

 

Faludi Tamás képviselő mondja: 

 

Kérdezem én, mit lehet zárt ülésre vinni, mivel mindenki tudja azt, hogy az 

önkormányzat 4 millió forint kölcsönt biztosít a Cigány Kisebbségi Önkormányzat 

részére, addig míg a megnyert pályázati pénz meg nem érkezik. Az előbb elhangzott, 

hogy ez az összeg a települési önkormányzat számlájára fog érkezni. 

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs Kiss Károly polgármester szavazásra bocsátja 

a Költségvetési Bizottság javaslatát, kéri a képviselőket, aki azzal egyetért, 

kézfeltartással jelezze. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Cigány Kisebbségi 

Önkormányzat kérelméről szóló előterjesztést 14 szavazattal – ellenszavazat nélkül, 2 

tartózkodás mellett – elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

272/2000, sz. határozat 

 

Cigány Kisebbségi Önkormányzat  

részére tulajdonjog és kölcsön biz- 

tosítása 

 

H a t á r o z a t 

 

1./ Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Fő utca 

130. szám alatti, 834 hrsz-ú ingatlan 22/118-ad tulajdoni részarányát 

térítésmentesen a Cigány Kisebbségi Önkormányzatnak átengedi. 

 

Felhatalmazza a Polgármestert ennek megfelelő intézkedések 

megtételére. 

 

2./ Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Országos 

Cigány Önkormányzat Területfejlesztési Bizottságától a ,,Cigányság 

élethelyzetét javító” pályázatban nyert 2 – 2 millió forint, összesen 4 

millió forint megérkezéséig, ugyanilyen összegű kölcsönt nyújt a helyi 

Cigány Kisebbségi Önkormányzat javára. Annak érdekében, hogy a Fő 

utca 130. szám alatt lévő közösségi ház céljára szolgáló tulajdonának 

felújítását befejezhesse. 

 

A pályázaton elnyert összeg megérkezését követően, azonnal a városi 

Önkormányzat által nyújtott kölcsön visszatérítéseként számolandó el. 
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Az Önkormányzat elvárja, hogy ezen támogatásokra tekintettel, a Bajcsy 

Zs. u. 7. szám alatti helyiséget ez év november 30-ig megfelelő 

állapotban, kiürítve visszakapja. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. november 30. 

 

 

 

c) Városgazdálkodási Intézménynél új irodahelyiség kialakítása 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

Csomor Lajos Költségvetési Bizottság elnöke elmondja: 

 

A bizottságunk is egyetért a szakbizottság állásfoglalásával. 

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly polgármester szavazásra 

bocsátja a javaslatát. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Városgazdálkodási 

Intézménynél új irodahelyiség kialakításáról szóló javaslatot l5 szavazattal – ellenszavazat 

nélkül, 1 tartózkodás mellett elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

 

273/2000. sz. határozat 

 

Városgazdálkodási Intézménynél 

új irodahelyiség kialakítása 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi a 

Városgazdálkodási Intézmény részére, hogy a parkolási díjakból befolyt 

összegből  400.000,- Ft + Áfa felhasználásával, irodahelyiséget alakítson ki 

az intézmény adminisztrációs részlegének elhelyezésére. 

 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. november 30. 
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d) Belső-Kígyósi Kultúrház burkolat felújítása 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

Csomor Lajos Költségvetési Bizottság elnöke elmondja: 

 

A bizottsági ülésen felmerült az a javaslat, hogy ezen összegből hidegpadló 

burkolatot is le lehetne rakatni. Azóta ennek pontos anyagi vonzatát a Műszaki 

csoport fel is mérte. 

 

Béres László csoportvezető ismerteti: 

 

Az árajánlatkérés megtörtént kb. 350.000 – 380.000,- Ft-ból lehetne a hidegpadló 

burkolatot elkészíttetni. Ami azt jelenti, hogy további 150.000 – 180.000,- Ft-ra 

lenne szükség a munka elvégeztetéséhez. Mivel még nem ismerjük a burkolólap árát, 

ezért nem tudunk pontos összeget közölni. 

 

Valentovics Lajos képviselő megjegyzi: 

 

Figyeljük mikor lesz akcióban a burkolólap, és akkor kerülne megvásárlásra. 

 

Kiss Károly polgármester összefoglalójában elmondja: 

 

Kérem a képviselőket, aki egyetért a Belső-Kígyósi Kultúrháznál a hidegpadló 

burkolat alkalmazásával, és ezen munkálathoz a plusz 160.000,- Ft biztosításával,  - a 

tartalék alap terhére – mely beépítésre kerül a költségvetési rendeletbe, 

kézfeltartással szavazzon. 

 

/16 igen szavazat / 

 

 

e) Szondi utcai lakók vízvezetéképítési kérelme 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs,  Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja a javaslatot. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szondi utcai lakók 

vízvezetéképítési kérelméről szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül – elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 
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274/2000. sz. határozat 

 

Szondi utcai lakók vízvezeték- 

építési kérelme 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szondi 

utcában 2001. évben kiépítteti az ivóvízhálózatot a vízi közmű felújítási 

keret terhére, abban az esetben, ha a lakók ebben az évben befizetik a 

23.000,- Ft/ingatlan hozzájárulást 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2001. szeptember 30. 

 

 

f) Útbaigazító táblák elhelyezése 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs,  Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja a javaslatot. 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az útbaigazító táblák 

elhelyezéséről szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

275/2000. sz. határozat 

 

Útbaigazító táblák elhelyezése 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete tulajdonosi 

hozzájárulást ad a  CENTRALINFO Dél-Magyarországi Reklámügynökség 

Kiskőrös részére a város 4 csomópontjában (Rákóczi u. – Iskola u., Petőfi tér 

- Félegyházi út – Móra F. u., Fő u. - Zrinyi u. kereszteződése) útbaigazító 

oszlopok elhelyezésére. Az Önkormányzat csomópontonként 2 tábla 

elhelyezésére tart igényt, hozzájárulásának ellentételeként. 

 

A szakhatósági hozzájárulások beszerzése a kérelmező feladata. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. november 30. 

 

 



 20 

 

 

g) Információs tábla elhelyezése 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs,  Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja a javaslatot. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az információs táblák 

elhelyezéséről szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

 

276/2000. sz. határozat 

 

Információs tábla elhelyezése 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete tulajdonosi 

hozzájárulást ad a Kőrös-Marketing Dél-Magyarországi Hirdetés- és 

Programszervező Iroda Kiskőrös részére, a Petőfi téren 2050 mm x 3350 mm 

nagyságú információs tábla elhelyezésére, azzal a kitétellel, hogy a táblán 

elhelyezésre kerülő városi térkép mérete 1050 mm x 2000 mm nagyságú 

legyen. 

 

Az elhelyezéssel kapcsolatos szakhatósági hozzájárulások beszerzése a 

kérelmező feladata. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. november 30. 

 

 

 

 

h) Beke Béla kérelme terület bérleti szerződésének meghosszabbítására 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs,  Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja a javaslatot. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Beke Béla kérelme terület 

bérleti szerződésének meghosszabbításáról szóló előterjesztést 16 szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

277/2000. sz. határozat 

 

Beke Béla kérelme terület bérleti 

szerződésének meghosszabbítására 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Beke Béla 

Kiskunmajsa, Petőfi tér 1. szám alatti lakos részére a 3172/4. hrsz-ú 

ingatlanból 100 m
2
 területre vonatkozó bérleti jogviszonyát 2000. december 

31-ig meghosszabbítja, változatlan feltételekkel. 

 

A szerződés megkötésével a  Polgármestert bízza meg. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. november 15. 

 

 

i) A Felgyő Község területén megvalósításra tervezett Térségi kommunális 

szilárdhulladék kezelő központ igénybevétele 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs,  Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja a javaslatot. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Felgyő Község területén 

megvalósításra tervezett Térségi kommunális szilárdhulladék kezelő központ 

igénybevételéről szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

278/2000. sz. határozat 

 

Felgyő Község területén megvalósításra 

tervezett Térségi kommunális szilárd- 

hulladék kezelő központ igénybevétele 

 

H a t á r o z a t 

 

1./ Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete vállalja, hogy 

Kiskunmajsa Város Önkormányzata a közigazgatási területén keletkezett 
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szilárdhulladékot a Felgyő Község közigazgatási terültén megvalósításra 

tervezett térségi kommunális szilárdhulladék kezelő központba szállítja, a 

kezelő központ megvalósítása érdekében minden szükséges további 

intézkedést megteszi.  

 

2./ Kiskunmajsa város Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza  Kiss 

Károly polgármestert Kiskunmajsa Város Önkormányzata nevében a Felgyő 

Község közigazgatási területén megvalósításra tervezett térségi kommunális 

szilárdhulladék kezelő központ igénybevételéről szóló megállapodás 

aláírásával. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

Határidő: 2000. november 15. 

Erről értesül: Felgyő Község Önkormányzata 

                        Homokhátsági Regionális Önkormányzati Társulás 

 

 

4./ N a p i r e n d 

 

Ügyrendi Bizottság előterjesztései 

 

Előadó: Dr. Szabó Lajos Ügyrendi bizottság elnöke 

 

/Írásos előterjesztés mellékelve. / 

 

a) Közmeghallgatás időpontjára javaslat 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos kérdéseiket, 

véleményeiket mondják el. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs,  Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja a javaslatot. 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közmeghallgatás időpontjára 

javaslat tételéről szóló előterjesztést 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

279/2000. sz. határozat 

Közmeghallgatás időpontjára  

javaslat tétel 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ügyrendi 

Bizottság javaslatával egyetértve, 2000. november 22-én 17 órai kezdettel 

közmeghallgatással egybekötött ülést tart. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. november 22. 
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b) Mentő Alapítvány Felügyelő Bizottságának kiegészítésre javaslat 

 

Polgármester elmondja, hogy az érintett hozzájárult az előterjesztés nyilvános 

ülésen való tárgyalásához. 

 

Kéri a képviselőket, hogy tegyék meg észrevételeiket. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mentő Alapítvány Felügyelő 

Bizottságának kiegészítéséről szóló javaslatot 16 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 

 

 

280/2000. sz. határozat 

 

Mentő Alapítvány Felügyelő Bizott- 

ságának kiegészítésére javaslat 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - az Ügyrendi 

Bizottság javaslatát is figyelembe véve - a Mentő Alapítvány Felügyelő 

Bizottság tagjának választja Tóth Lászlóné Kiskunmajsa, Zárda u. 40. szám 

alatti lakost. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. október 25. a kiértesítésre 

 

 

c) Ügyrendi Bizottság kiegészítése 
 

Kiss Károly polgármester megkérdezi, melyik képviselő kíván az Ügyrendi 

Bizottság tagja lenni? 

 

Csomor Lajos képviselő elmondja: 

 

Az előző ciklusban Nigrényi László képviselő már tagja volt az Ügyrendi 

Bizottságnak, javasolom most is az legyen. 

 

Nigrényi László képviselő válaszában elmondja: 

 

Vállalom az Ügyrendi Bizottsági tagságot. 
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Kiss Károly polgármester kéri a képviselőket, aki egyetért azzal, hogy Nigrényi 

Lászlóval az Ügyrendi Bizottság kiegészítésre kerüljön, kézfeltartással szavazzon. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ügyrendi Bizottság 

kiegészítéséről szóló javaslatot 13 szavazattal – ellenszavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett 

– elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

 

281/2000. sz. határozat 

Ügyrendi Bizottság kiegészítése 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ügyrendi 

Bizottság tagjává választja  Nigrényi László képviselőt. A változást a 

Szervezeti és Működési Szabályzat függelékén,  a Jegyző vezesse át. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. október 30. a kiértesítésre 

 

 

5./ N a p i r e n d 

 

Költségvetési Bizottság előterjesztései 
 

Előadó: Csomor Lajos bizottsági elnök 

 

/Írásos előterjesztés mellékelve. / 

 

 

1. Városi Barátság Egyesített Szociális Intézmény kérelme 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy az előterjesztéssel kapcsolatos 

kérdéseiket, véleményeiket mondják el. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző elmondja: 

 

Javasolom, az élelmezési nyersanyagnorma emelésére november 1-től kerüljön sor. 

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs,  Kiss Károly polgármester kéri a 

képviselőket, aki egyetért a 15 százalékos élelmezési nyersanyagnorma emelésével 

november 1-től, kézeltartással szavazzon. 

 

/ 14 igen, 2 nem/ 
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2. Városgazdálkodási és Környezetvédelmi Bizottság előterjesztései  
megtárgyalásra kerültek a 3. napirendi pont keretében. 

 

3. Dózsa György  Gimnázium, Idegenforgalmi Szakközépiskola és Kollégium 

kérelmei 
 

Csomor Lajos bizottsági elnök a következőket mondja el: 

 

Az Önkormányzat a 189/2000. számú határozatával engedélyt adott az 

intézménynek egy új osztály indításához, a szükséges pénzügyi fedezet nem került 

biztosításra, mivel akkor még nem voltak ismertek a személyi feltételek. 

Létszámbiztosítás nélkül e csoport indításához a gimnáziumnak szeptember 1-től 

307.100,- Ft személyi juttatás, 110.600,- Ft munkaadót terhelő járulék, 13.600,- Ft 

munkába járási költségtérítés szükséges. 

 

A bizottság javasolja a pótelőirányzat megadását. 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly polgármester kéri a képviselőket, 

aki egyetért a pótelőirányzat megadásával, kézfeltartással szavazzon. 

 

/16 igen szavazat / 

 

Csomor Lajos bizottsági elnök elmondja: 

 

Az intézmény dolgozója véglegesen rokkantnyugdíjba került, így az 58/1995. 

számú önkormányzati határozat alapján 1,5 havi jutalomra jogosult. Ennek összege 

67.800,- Ft, a jutalom járuléka 24.400,- Ft. 

 

A bizottság javasolja a pótelőirányzat megadását. 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly polgármester kéri a képviselőket, 

aki egyetért a pótelőirányzat megadásával, kézfeltartással szavazzon. 

 

/16 igen szavazat / 

 

 

Csomor Lajos bizotsági elnök ismerteti: 

 

A kollégiumnál 1999. decemberében vízórát cserélt a Halasvíz Kft, ezt követően 

ugrásszerűen megemelkedett a vízfogyasztás. Az intézmény az előző évi tényszám 

alapján tervezte meg a költségét, így mintegy 600.000,- Ft-tal nagyobb összegű 

előirányzatra lenne szüksége. 

 

A bizottság javasolja, hogy az Önkormányzat 400.000,- Ft pótelőirányzatot 

biztosítson a fennmaradó 200.000,- Ft-ot az intézmény gazdálkodja ki a saját 

költségvetéséből. 
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Mivel kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly polgármester kéri a képviselőket, 

aki egyetért a pótelőirányzat íly módon való megadásával, kézfeltartással 

szavazzon. 

 

/16 igen szavazat / 

 

4. Széchenyi István Általános Iskola kérelme 

 

Csomor Lajos bizottsági elnök elmondja: 

Az intézmény Igazgatója kéri az Önkormányzat engedélyét ahhoz, hogy a gáz 

alapdíj változás miatt a költségvetésben megmaradó 471.000,- Ft-ot felhasználhassa 

a következőkre. A sportcsarnok kazán és sötétsugárzók karbantartására 254.000,- 

Ft-ot - mivel a garanciális javítási idő lejárt - továbbá a balesetveszélyessé vált 

kapufa cseréjére 150.000,- Ft-ot. 

 

A bizottság javasolja az engedély megadását. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs Kiss Károly 

polgármester kéri a képviselőket, aki egyetért a bizottság javaslatával, 

kézfeltartással szavazzon. 

 

/16 szavazat/ 

 

5. Egressy Béni Zeneiskola kérelme 

 

Csomor Lajos bizottsági elnök mondja: 

 

Az intézmény Igazgatója kérte, az intézmény előtti park locsolása kapcsán 

felmerülő 46.800,- Ft vízdíj költséget térítse meg az Önkormányzat, mivel a 

költségvetésükben nem került tervezésre. 

 

A bizottság javasolja a pótelőirányzat megadását. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly 

polgármester kéri a képviselőket, aki azzal egyetért, kézfeltartással szavazzon. 

 

/l6 igen szavazat / 

 

7. Szent Gellért Katolikus Általános Iskola kérelme 

 

Csomor Lajos bizottsági elnök a következőket mondja el: 

 

A Költségvetési Bizottság újra tárgyalta az intézmény kérelmét, és javasolja a nyári 

táborozásban közreműködő 3 pedagógus részére a 92.500,- Ft-os anyagi elismerés 

megadását. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja. 

 

/12 igen, 1 nem, 3 tartózkodás / 
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/Németh Zoltán képviselő megérkezett. / 

 

 

8. Városgazdálkodási Intézmény kérelme 

 

Csomor Lajos bizottsági elnök ismerteti: 

 

Ez év júliusában az Arany iskola melletti parkolóban az erős szélvihar kettétört egy 

gesztenyefát, és az ott lévő személygépkocsit megrongálta. Az intézmény számla 

alapján megtérítette a tulajdonosnak a kárát, melynek összege 49.300,- Ft, és kéri az 

önkormányzattól a fedezet biztosítását. 

 

A bizottság javasolja a kért összeg megadását. 

 

Faludi Tamás képviselő kérdezi: 

 

A biztosító ilyen esetben miért nem fizet? 

 

Dr. Csávolszki László jegyző válaszában elmondja: 

 

Foglalkoztam az üggyel, az önkormányzatnak a biztosítása nem terjed ki ilyen károk 

megtérítésére. A gépkocsi vezetője sem rendelkezett biztosítással. 

A mindenre kiterjedő biztosításnak a díja nagyon magas lenne. Az eltelt évek 

tapasztalata alapján, ezzel a biztosítással jobban jártunk.  

 

Leány Benjamin képviselő javasolja: 

 

A Városgazdálkodási Intézmény vagy a Műszaki csoport vizsgáltassa meg a fák 

állapotát. Mi lesz a kivágott fák tövével, rontják a városképet? 

 

Feró Sándor alpolgármester mondja: 

 

Azt, hogy mire kötünk biztosítást meg kellene újra nézni, mivel komolyabb károk is 

jelentkezhetnek, és akkor is az önkormányzatnak fizetnie-e kell. 

 

Dr. Csávolszki László jegyző ismerteti: 

 

Minden intézményünk, épületünk biztosított, a fákat évente rendszeresen meg 

szoktuk nézetni.  

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly polgármester kéri a 

képviselőket, aki egyetért a 49.300,- Ft pótelőirányzat megadásával, kézfeltartással 

szavazzon. 

 

 

/17 igen szavazat / 
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9. Fúvószenekar autóbusz költsége 
 

Csomor Lajos bizottsági elnök elmondja: 

 

A lengyelországi Lubliniec testvérvárosunk fellépésre meghívta az ifjúsági 

fúvószenekart. Az önkormányzatunk előzetesen az autóbusz költségére 250.000,- 

Ft-ot hagyott jóvá. A számla összege 382.2000,- Ft lett, így 132.200,- Ft 

pótelőirányzat biztosítása szükséges. 

 

A bizottság javasolja ezen összeg megadását. 

 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly 

polgármester kéri a képviselőket, aki azzal egyetért, kézfeltartással szavazzon. 

 

/17 igen szavazat / 

 

10. Iskolatej bevezetése 

 

Csomor Lajos bizottsági elnök a következőket mondja el: 

 

Újra lehetőség van 14 éven aluli tanulók részére iskolatej biztosítására. Ennek anyagi 

vonzata november és december hónapra 600.000,- Ft. 

 

A Költségvetési Bizottság a testületi ülés előtt ülésezett, és javasolja a 600.000,- Ft 

megadását e célra, a segélykeret terhére. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly 

polgármester kéri a képviselőket, aki a javaslattal egyetért, kézfeltartással 

szavazzon. 

 

/17 igen szavazat / 

 

Kiss Károly polgármester elmondja, hogy az előzőekben részleteiben megszavazott 

tételek beépítésre kerülnek a költségvetési rendeletbe. 

 

 

6./ N a p i r e n d 

 

…./2000. (….)Ktr-tervezet az Önkormányzat 2000. évi költségvetését 

megállapító 1/2000. (II.10.) Ktr. módosításáról 

 

Előadó: Kiss Károly polgármester 

 

/Írásos előterjesztés mellékelve. / 

 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, hogy a rendelet-tervezettel kapcsolatos 

kérdéseiket, véleményeiket mondják el. 
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Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2000. évi 

költségvetését megállapító 1/2000. (II.10.) Ktr. módosításáról szóló rendelet-tervezetet 17 

szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és megalkotja az alábbi 

rendeletét. 

 

 

KISKUNMAJSA VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 

28/2000. (….) Ktr. 

 

az Önkormányzat 2000. évi költségvetését megállapító 

1/2000. (II.10.) Ktr. módosításáról 

 

 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a helyi önkormányzatokról 

szóló 1990. évi LXV. tv. 16. §-a valamint az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. 

tv. 74. § (1) bekezdése, valamint a 217/1998.(XII.30.) Korm.számú rendelet 53. §. (1) 

bekezdése alapján - az 1/2000. (II.10.) Ktr. (továbbiakban: R) módosítására az alábbi 

rendeletet alkotja. 

 

1. §.  

 

 

A R. 2. §. (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

(2) A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal, az Intézmények és a Kisebbségi 

Önkormányzat együttes 2000. évi költségvetésének 

 

bevételi és kiadási 

fő összegét 1.360.721,3 ezer Ft-ban 
 

ezen belül: 

 

- a személyi jellegű kiadást 396.720,4  ezer Ft-ban, 

- a munkáltatót terhelő járulékot 160.062,5  ezer Ft-ban, 

- a dologi jellegű kiadásokat                                                                306.196,8  ezer Ft-ban, 

- az ellátottak pénzbeli juttatását 3.308,6  ezer Ft-ban, 

- a speciális célú támogatást 196.983,0  ezer Ft-ban, 

- a hiteltörlesztést 700,0  ezer Ft-ban, 

- a pénzeszköz átadásokat 2.745,5  ezer Ft-ban, 

- felhalmozási kiadásokat 234.724,8  ezer Ft-ban, 
  = ebből felújítási kiadásokat 21.163,8   ezer Ft-ban, 

- a céltartalékot                                                                                      54.959,7  ezer Ft-ban, 

- az általános tartalékot                                                                           4.320,0  ezer Ft-ban, 
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állapítja meg. 

 

 

Az Önkormányzat az éves átlagos statisztikai állományi létszámot 440 főben, a 2000. évi 

költségvetési létszámkeretet 455,75 főben határozza meg. 

 

 

2. § 

 

 

A rendelet 3.§. 2. számú melléklete helyébe e rendelet 2. számú táblázata lép. 

 

 

3. §. 

 

 

A rendelet 4.§. 2/a. és 2/b. számú melléklete helyébe e rendelet 2/a. és 2/b. táblázata lép. 

 

 

4. §. 

 

 

A rendelet 5.§. 3. számú melléklete helyébe e rendelet 3. számú táblázata lép. 

 

 

5. §. 

 

 

A rendelet 6.§. 4. számú melléklete helyébe e rendelet 4. számú táblázata lép. 

 

 

6. §. 

 

 

A rendelet 8.§. 6. számú melléklete helyébe e rendelet 6. számú táblázata lép. 

 

 

7. §. 

 

 

A rendelet 9. §. 7. számú melléklete helyébe e rendelet 7. számú táblázata lép. 

 

 

8. §. 

 

 

Ezen rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. 

A rendelet kihirdetéséről a Jegyző gondoskodik. 
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7./ N a p i r e n d 
 

Az Önkormányzat 2001. évi költségvetésének előkészítéséről 

 

Előadó: Dr. Csávolszki László jegyző 

 

/Szóbeli előterjesztés. / 

 

Dr. Csávolszki László jegyző a következőt mondja el: 

 

Kérem, értsen azzal egyet a képviselő-testület, hogy az Önkormányzat 2001. évi 

költségvetésének előkészítése érdekében a Polgármester úr intézkedéseket tehessen. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly 

polgármester szavazásra bocsátja. 

 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2001. évi 

költségvetésének előkészítéséről szóló előterjesztést 17 szavazattal – ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül – elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 

 

 

282/2000. sz. határozat 

 

Az Önkormányzat  2001.  évi 

költségvetésének előkészítéséről 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal, 

hogy az Önkormányzat 2001. évi költségvetésének előkészítése érdekében a 

Polgármester intézkedéseket tehessen. 

 

Felelős : Kiss Károly polgármester 

 

Határidő: 2000. október 31. 

 

 

 

N a p i r e n d   u t á n 
 

Felföldi László képviselő a következőket mondja el: 

 

Évvége felé közeledünk, érdemes lenne megnézni melyek azok a szerződések, amelyeknek 

határideje lejár. 
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Valentovics István képviselő megjegyzi: 

 

A Bad-Schönborn testvérvárosi táblája a Szabadkai út felől nincs kihelyezve. 

 

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, Kiss Károly polgármester megköszöni a 

képviselők megjelenését, és az ülést 17 órakor bezárja. 

 

 

 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                             Kiss  Károly                                                Dr. Csávolszi László 

                            polgármester                                                         j e g y z ő 


